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Informe del rector 

Temes interns: 

 Reunió amb els professors Andreu Català;   Joan Cabestany; la degana de la FIB, Núria Castell; els

vicerectors Fernando Orejas i Sisco Vallverdú; la cap del Gabinet de Projectes Específics, Mireia de

la Rubia; el professor de la Universitat de Barcelona (UB) i director de l'Institut de Bioenginyeria de

Catalunya (IBEC),  Josep Samitier; el  vicerector de la Universitat de Barcelona Albert Alberich, i la

directora general de Biocat, Montserrat Vendrell, per tal concretar la participació de la UPC a la

proposta del KIC de salut. El dia 4 d'aquest mes a la sala d'actes de l'ETSCCPB es va celebrar una

reunió informativa pels membres de la comunitat UPC.

 Patronat i2CAT.

 Patronat bDigital.

 Patronat de la FPC. D'acord amb el Consell Social, s'ha proposat una reducció important del nombre

de membres del patronat, que ha estat acceptada, així com altres modificacions als estatuts.

 Patronat de la Fundació Triptolemus. Hi ha hagut un canvi de president: el professor F. Mayor

Zaragoza passa a ser president honorífic i el seu lloc l'ocupa el professor J.M. Sumsi. Es mantenen

dues vicepresidències, una la té la UPC i l'altra el president d'Alimentaria i de Fira de Barcelona, en J.

Ll. Bonet.

 Reunió  amb  els  directors/a  dels  centres:  EPSEVG,  EPSM,  EUETIB,  EET,  ETSEIAT  i  ETSEIB.  També  hi 
assisteix el vicerector Antoni Ras. Es debat la reducció del nombre de departaments que els afecten. 
Plantegem una reducció de departaments amb alguns temes pendents i es valora la proposta molt 
positivament.  A  finals  de  mes  convocaré  els  directors/es  de  departament  i,  ja  avanço  que  no 
pretenc fer cap proposta concreta sense abans parlar amb ells del tema.

 Reunió  amb  l'equip  directiu  de  l'Escola  de Doctorat.  Es  va  presentar  el  seu  pla  estratègic  i  van
plantejar quatre demandes, a les que s'ha donat resposta.

 Campus Sino‐Espanyol a Tongji. Visita del seu director, el professor Li Xiangning,  l'acompanyen  la
professora  Rita  Pinto  vinculada  al  campus,  el  professor  Jordi  Ros,  director  de  l'ETSAB,  i  els
vicerectors,  professors  Josep  Parcerissa  i  Sisco  Vallverdú.  S'incentiven  nous  acords  a  l'àmbit  de
l'arquitectura i es constata un cert biaix en la informació que prové d'aquell campus.

 Entrevista  amb  un  grup  d'interins  i  interines  acomiadats  el  juliol  de  2013;  també  hi  assisteix  la
gerent Olga Lanau.

 Reunió del patronat Ubuntu. S'atura l'activitat de la fundació, es decideix auditar els comptes i es

procedirà d'una manera o altra a tancar‐la.

 Presa de possessió nou director de l’ICE, el professor Marc Alier, del Departament d'Enginyeria de

Serveis i Sistemes d'Informació.

 Reunió amb el professor Carles Riba  i  responsables del CDEI per parlar de  la  situació  futura del

centre.



Conferència de Rectors d’Universitats Espanyoles (CRUE) 

 Pel que fa al document sobre governança preparat per una comissió encapçalada pel rector F. X.

Grau (URV), al que s'hi podien enviar comentaris fins al 28 de febrer, s'ha tramès una carta al

president de la CRUE amb les conclusions del darrer Claustre Universitari sobre aquest tema.

Agència per a la Qualitat del Sistema Universitari de Catalunya (AQU) 

 Reunió de presentació amb el director de l'AQU, Martí Casadesús, i el president, Josep Joan Moreso.

Plantegen començar una certa avaluació dels departaments.

Consell Interuniversitari de Catalunya (CIC) 

 El secretari d'Universitats, Antoni Castellà informa d'una reunió al ministeri on es comenten els

temes següents: exempció de la cotització a la Seguretat Social per les pràctiques curriculars (hi

havia hagut una sentència en contra basada en el procediment i la forma); creació d'una comissió

de seguiment per a la comptabilitat analítica (des de la SUR es planteja suprimir‐la), es trametrà en

breu un Real Decret sobre l'ingrés a la universitat: amb motiu de la implantació de la LOMCE, cal

regular l'accés  dels estranger i dels que han cursat el batxillerat internacional. Pel que fa als països

amb qui tenim convenis a preus públics, només hi ha Marroc. Es contempla la possibilitat

d'acceptar titulacions de grau de 180 crèdits, conjuntament amb les de 240.

Sant Cugat del Vallès 

 Reunió amb l'alcaldessa Mercè Conesa. És una primera presa de contacte. Hi assisteixen els

vicerectors Joan Puigdomènech i Josep Parcerisa. En un ambient cordial, l'alcaldessa manifesta

l'interès del municipi per l'ETSAV i, atès que també és vicepresidenta 2a. de la Diputació de

Barcelona, es tracten aspectes relacionats amb el CEIB, i del Campus del Baix Llobregat. Demanem

modificar l'acord que preveu una penalització de 500.000 euros per semestre en cas de retard en el

trasllat de l'EUETIB al Campus Diagonal‐Besòs. Per la seva banda, l'alcaldessa manifesta el seu acord

en la modificació del document en aquest sentit.

Barcelona 

 Reunió amb el 3er tinent d'alcalde de Barcelona, Antoni Vives. És una primera de presa de contacte.
Es tracten dos temes: el primer, una proposta de nova ubicació al Port de Barcelona de l’FNB i, en
segon  lloc, el Campus Diagonal‐Besòs. Pel que  fa al Campus Diagonal‐Besòs,  la gerent  i el  rector
plantegen possibles problemes derivats d'un entrellaçat de convenis i acords signats recentment. Es
decideix posar a treballar els equips tècnics per evitar pèrdues conseqüència de mancances en els
procediments de gestió. També posem de manifest el greuge que  implica per a  la UPC el fet que
l'únic responsable en cas d'haver‐hi problemes sigui la Universitat.



 Des de l'Ajuntament de Barcelona es plantegen algunes propostes encaminades a incentivar la

relació de Barcelona amb les universitats.

Terrassa 

 Reunió amb l'alcalde de Terrassa, Jordi Ballart i visita a alguns dels grups de recerca del Campus.

Altres visites 

 Barcelona Global.

 Citilab. Fundació pel Foment de la Societat del Coneixement. Cornellà.

 CTecno i Barcelona Digital. Reunió amb Jordi W. Carnes i Carles Fradera.

 Miquel Barceló.

 Anna Ripoll. Projecte Bioinformatics Barcelona.

 Ex rector Jaume Pagès

 Al CIMNE per part del rector i la gerent Olga Lanau.

 Visita a l’ETSEIB amb el president del CS i la gerent.

 Reunió amb la diputada de CIU Victòria Forns, portaveu d’Universitats al Parlament.

 Entrevista amb Dolors Puig, EUNCET

 Entrevista amb Carlos Grau, director general de Microsoft Catalunya i Juan Ramón Alegret, director

de Educación de Microsoft España.

 Entrevista periodística al diari Expansión.

 Reunió amb representats de PDI i PAS de la Confederació General del Treball (CGT) de Catalunya.

 Inauguració del Fòrum Enginyer 2014.

 Saló de l'Ensenyament.

 Endesa, conjuntament amb el president del Consell Social, Ramon Carbonell.

 Reunió amb professorat del Departament d'Urbanisme  i Ordenació del Territori per presentar  la
Biennal Internacional de Paisatge i demanar el suport de la UPC.

 Reunió amb representants de PDI i PAS de la Unió General de Treballadors (UGT) de Catalunya
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